
Zpráva z jednání přípravného výboru České ženské golfové asociace

Říká se, že golf je sportem gentlemanů, a je tím jistě míněno chování a jednání jak mužů, tak i žen při
tomto sportu. Avšak to, co se odehrálo v neděli 11.1.04 na schůzce již výše uvedeného výboru bychom
těžko pod tímto pojmem hledali. Jak jste si mohli přečíst již dříve, konala se tohoto dne schůzka
přípravného výboru a ráda bych zde zveřejnila průběh jednání, alespoň události do té doby, kdy jsem
byla přítomna.

Na podzim loňského roku jsem byla oslovena paní Stavařovou k práci v přípravném výboru k založení
ženské golfové asociace, a navržena jako sportovně technický referent. V průběhu jednání se diskutovalo a
navrhovalo znění stanov a mimo jiné byly podány i návrhy na kandidátku do výkonného výboru asociace.
Já osobně jsem na tomto jednání  byla paní  Keplovou navržena do funkce viceprezidentky,  což jsem
předběžně přijala, ale zároveň jsem navrhla nové znění stanov a to tak, že jak jednotlivé členky výboru, tak
i prezidentku a viceprezidentku zvolí členská základna na ustavující konferenci a to tajným hlasováním,
aby se tyto volby zakládaly skutečně na demokratických principech a do výboru měla možnost kandidovat
kterákoliv členka a taktéž i kandidovat na funkce nejvyšší. Záleželo by pouze na široké členské základně,
složené ze všech zájemkyň o členství v této ženské asociaci, koho by si chtěla zvolit do svého středu.
Zůstalo by na kandidátkách, aby přesvědčily ostatní členky, že se o funkci uchází proto, že chtějí pro
ženský golf něco udělat a něčím přispět. V průběhu uplynulých dvou měsíců jsem navrhovala dřívější
schůzku v prosinci, ale bylo mi odpovězeno, že ostatní členky přípravného výboru nemají čas, a byla jsem
pozvána na schůzku 11.1.04 v Erpetu, stále jako členka tohoto výboru. Když jsem se na tuto schůzku
dostavila spolu s mnou již dříve ohlášenou novou zájemkyní o práci v přípravném výboru paní Hanou
Popelkovou, tak jsem k mému překvapení zjistila, že již nejsem členkou přípravného výboru, a bylo mi
řečeno, že jsem pouze přizvaným pozorovatelem. Na můj dotaz z jakého důvodu a proč, mi nebyl sdělen
důvod,  nýbrž  pouze  oznámeno,  že  byly  v  průběhu  doby  od  posledního  jednání  přípravného  výboru
právničkou přepracovány stanovy v tom smyslu, že nynějšími členkami přípravného výboru se mohou stát
pouze ty hráčky, které jsou uvedeny na presenční listině turnaje v Lengenfeldu. Toto byl ovšem jediný
turnaj, kterého jsem se já osobně nezúčastnila. Následně mě a paní Popelkovou nový přípravný výbor ne
jednoznačně avšak většinou hlasů z jednání vykázal a vyzval nás k opuštění místnosti. Jak bylo jasné již při
první schůzce, byl zájem funkce připravit a rozdělit v přípravném výboru bez ohledu na to, zda si to bude
členská základna přát nebo ne.
Dále byly změněny i podmínky pro účast na ustavující konferenci, kdy se tato již nemá odehrávat za
přítomnosti všech hráček, které o členství v asociaci mají zájem, nýbrž se jí mohou zúčastnit opět pouze
hráčky, které jsou zapsány na presenční listině turnaje v Lengenfeldu. Není tedy zřejmě v zájmu nynějších
členek přípravného výboru, aby se do jejich řad dostal někdo, kdo by mohl mít jiný názor. Tímto se ale
popírá skutečnost, proč se asociace zakládá, a to, že by měla sloužit všem hráčkám ze všech golfových
klubů a že tyto by si mohly zvolit své představitelky. Toto je tedy popis událostí, kterých jsme jak já , tak i
paní Popelková byly svědky, ovšem pouze do doby, než jsme musely jednání opustit. Novým vývojem
situace se tedy i ruší všechny předchozí dohody a taktéž zřejmě i konference dne 6.2.04. Další zprávy o
zakládané ženské golfové asociaci již na těchto stránkách nenajdete.
Turnaje pod názvem Lady Paradise - Fit pro život Golf tour se na rozdíl od jiných turnajů odehrávají přes
rok jak v zimní, tak i v letní sezoně pravidelně každý týden a za tuto dobu máme na seznamu již přes 160
hráček, máme založeny internetové stránky, které jsou již hojně navštěvovány, a také organizujeme i jiné
aktivity pro naše hráčky. V první řadě se však snažíme vytvořit sportovní zázemí pro ženy tak, aby se k
nám rády vracely. Úspěch a účast při těchto turnajích potvrzují, že není třeba být pod jakoukoli hlavičkou,
protože všechny hráčky se vždy mohou spolehnout na to, že nebudou z našeho středu vyloučeny bez jejich
vědomí a předchozího oznámení. Věřím, že tuto jistotu hráček ani v budoucnosti nezklameme a těším se
na další setkávání při turnajích Lady Paradise - Fit pro život Golf tour, které se konají do konce března v
pražském Erpetu a od dubna začneme opět hrát na hřišti v Motole. Již je připraven kalendář turnajů na 18ti
jamkových hřištích, každý měsíc budeme hrát na jiném mistrovském hřišti. Rovněž se těším na setkání i při
jiných, nejen golfových akcích, které připravujeme.
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